
De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De vergadering wordt van 11.36 uur
tot 13.00 uur geschorst.

Voorzitter: Giskes

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, te
behandelen op donderdag 31 januari,
bij het begin van de vergadering, de
verslagen van de commissie voor de
Verzoekschriften (28043, nrs. 24 tot
en met 36).

Ik stel voor, de stukken 24587, nr. 74,
27825, 28000-V, nr. 38, 28070 en
28164 voor kennisgeving aan te
nemen.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Van Bommel.

De heer Van Bommel (SP):
Mevrouw de voorzitter. Sinds
gisteravond is in het nieuws dat de
Rotterdamse Sociale dienst ruim
3700 uitkeringen heeft beëindigd. Dit
betreft 10% van de hele bijstands-
populatie in die stad. De maatschap-
pelijke consequenties voor de stad
Rotterdam en haar bijstands-
gerechtigden zijn dan ook heel groot.
Ik vraag de minister van Sociale
Zaken en Werkgelegenheid daarom
om een brief waarin hij ingaat op de
redenen van de stopzetting, de ernst
van die redenen en de situatie in
Amsterdam en andere steden.
Mogen wij ook daar dergelijke
aantallen stopzettingen verwachten?
Het zou goed zijn als die brief de
Kamer vóór aanstaande dinsdag
bereikt, want dan kan mijn collega
De Wit die brief eventueel bij de
procedurevergadering van de vaste
commissie voor Sociale Zaken en
Werkgelegenheid agenderen.

De heer Harrewijn (GroenLinks):
Voorzitter. Ik steun dit verzoek ten
volle, want ook ik was nieuwsgierig.
Ik voeg daar een vraag aan toe: wat
zijn de verwachte effecten? Ik maak
mij namelijk grote zorgen. Ik begrijp
dat oneigenlijk gebruik moet worden
aangepakt.

De voorzitter: U hoeft uw vraag niet
inhoudelijk toe te lichten, want die is
helder.

De heer Harrewijn (GroenLinks): Dat
is waar; het gaat mij dus om de
effecten van de maatregel.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Verburg.

Mevrouw Verburg (CDA): Voorzitter.
Gisteravond ging het programma ’’2
Vandaag’’ in op de ontwikkelingen in
Eritrea, die als zeer onrustbarend
werden gekenschetst. Ik wil graag
een brief ontvangen van de minister
voor Ontwikkelingssamenwerking,
waarin zij aangeeft wat de ontwikke-
lingen zijn, hoe die zich verhouden
tot de OS-relatie van Nederland met
Eritrea en welke inzet er gepleegd
wordt om de ontwikkelingen ten
goede, dus in democratische
richting, te verbeteren.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is
wederom aan mevrouw Verburg.

Mevrouw Verburg (CDA): Voorzitter.
Met betrekking tot het ESF-dossier is
gisteren bekend geworden dat
’’Brussel’’ overweegt om de claim te
verlagen naar aanleiding van een
nader onderzoek van de eigen
accountantsdienst van het ministerie.
Ik wil het rapport van dat onderzoek
graag toegestuurd krijgen met een
bijbehorende toelichting door de
minister.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit gedeelte van de

vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw De Pater-van der Meer.

Mevrouw De Pater-van der Meer
(CDA): Voorzitter. Gisteren stond een
klein berichtje in de Volkskrant over
ondertoezichtstelling en gezinsvoog-
den. Uit een onderzoek van de Vrije
Universiteit blijkt dat de situatie voor
twee derde van de kinderen die met
gezinsvoogden te maken hebben na
twee jaar slechter is dan of even
slecht is als de situatie in de daaraan
voorafgaande periode. Over deze
problematiek heeft op 14 november
een algemeen overleg plaatsgevon-
den. Daarin heb ik namens de
CDA-fractie voorstellen gedaan met
betrekking tot administratieve of
sociaal-juridische ondersteuning.
Naar aanleiding van deze publicatie
vraag ik de staatssecretaris om een
brief waarin zij haar oordeel geeft
over het rapport en de conclusies
van de VU en waarin zij aangeeft wat
zij inmiddels gedaan heeft met de
suggesties die wij in het algemeen
overleg hebben gedaan. Ik zou mij
kunnen voorstellen dat die brief ons
medio februari kan bereiken.

De voorzitter: Ik stel voor, ook het
stenogram van dit gedeelte van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijziging

van de Wet subsidiëring poli-
tieke partijen (verhogen
subsidiebedragen) (27894).

De algemene beraadslaging wordt
geopend.
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Mevrouw Van der Hoeven (CDA):
Voorzitter. Met het wetsvoorstel dat
voorligt, wordt voorzien in een
verhoging van het in de Wet
subsidiëring politieke partijen
vastgelegde subsidiebedrag. Dat
betekent dat het totale subsidie-
budget van politieke partijen met
ongeveer 50% toeneemt. Daarmee
wordt uitvoering gegeven aan onder
andere de motie-Rehwinkel, maar wij
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